
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2011. január 03-án 13.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Elekes Péter,  
Dr. Szabó Győző János, 
Szimel Gábor, 
Tóth Csabáné, 

   Tóth Tamás Gábor képviselők. 
    
Igazoltan távol:  Révay István alpolgármester. 
  
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix jegyző, 

Lakatos Károly CKÖ elnök. 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, a 7 képviselőből 6 fő jelen van. Révay István alpolgármeser Úr sajnos 
kórházban van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Tóth Csabáné képviselő Asszonyt és Tóth Tamás 
Gábor képviselő Urat javasolta.  

 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
Napirend:  
 

1./ A téli közmunkaprogramban való részvétel 
Előadó: polgármester 
 
2./ Jegyző helyettesítési jogviszonya 
Előadó: polgármester 

 
 
1.napirendi pont: A téli közmunkaprogramban való részvétel 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Már eddig félig végigbeszélgettük a közmunkás 
témát. A kistérség adhat be pályázatot téli közmunkára. Határozatot kell hoznunk arról, hogy 
részt kívánunk venni benne. 9.200,-Ft önerőt kell biztosítani a pályázott 4 fő részére, ha 
kevesebbet kapunk, akkor ez az összeg még csökken. A kistérség 100 főre szokott pályázni, 
most 35-re lehet, és ebben Ózd és Putnok város is benne van. Holnap lesz kistérségi ülés, ott 
döntünk, hogy beadjuk a pályázatot, reméljük 15 település meglesz, mert annyira van 
szükség. Ott születik döntés, ezen határozat alapján. Január 17. a legkorábbi kezdés a 
foglalkoztatásra, két hónapra 8 órásban, maximum március 31-ig le kell zárulnia. Az önerőre 
azért van szükség, mert a munkaruha, lapát, stb. ÁFA-ra nem lehet pályázni. Javaslom, hogy 
vegyünk részt a programban, fogadjuk el ezt a határozatot. 
Ismertette a határozatot, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Tóth Tamás: Van rá esély, hogy megkapjuk a kért létszámot? 
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Hajdu Gábor: Dehogy van. Szeretnénk, hogy legalább a kézbesítőnk így legyen 
foglalkoztatva, aztán március hónaptól jönnek a közmunka programok. 
 
Tóth Tamás: Van valami kritérium, hogy milyen munkára lehet alkalmazni? Bele fog férni ez 
a munkakör? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Igen, minden munkakör belefér. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 6 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
1/2011. (I.03.) számú Határozat 
 
Tárgy: Javaslat a 2010/13. számú „Téli átmeneti” közmunka pályázatban való önkormányzati 
részvételre, és a pályázat benyújtási és végrehajtási jogának átruházására 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést 
megtárgyalta és az alábbi határozatot hozta: 
 
1. A Képviselő-testület úgy dönt, hogy Bánréve Önkormányzata részt vesz a 
Nemzetgazdasági Minisztérium által meghirdetett 2010/13. számú meghívásos „Téli 
átmeneti” közmunka pályázatban. 
 
2. A Képviselő-testület támogatja azt, hogy 
a) Ózd Kistérség Többcélú Társulása vegyen részt a Nemzetgazdasági 
Minisztérium által meghirdetett 2010/13. számú meghívásos „Téli átmeneti” 
közmunka pályázatban, továbbá, hogy 
b. az a) pontban megjelölt közmunka programra történő pályázás és a program 
végrehajtásának jogát Ózd Kistérség Többcélú Társulása az ÓZDSZOLG 
Nonprofit Kft-re (3600 Ózd, Zrínyi út 5. sz.) ruházza át. 
 
3. A Képviselő Testület a pályázat által nem finanszírozott szakképzési hozzájárulás 
fedezetére összesen max. 9.360,-Ft saját forrást biztosít.  
 
Felelős:  
Határidő: 2011. január 3., ill. 2011. március 31-ig folyamatosan. 
 
 
2.napirendi pont: Jegyző helyettesítési jogviszonya 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Kérelem érkezett Hangony község részéről, kérik, 
hogy Jegyző Asszony heti egy alkalommal helyettesítési feladatokat láthasson el náluk. 
Kiírták a pályázatot, hiba történt, így helyettesítéssel tudják megoldani addig, amíg az új 
pályázat kiírásra és elbírálásra kerül. Addig helyettesíteni kell. Egy bevált gyakorlat, hogy 
kisegítjük egymást, hiszen Jegyző Asszony is helyettesített nálunk is, majd Domaházán heti 
egy alkalommal. Ez azt jelenti, hogy hetente egy napon nincs itt, de ez nem jelenti, hogy a  
bánrévei munka nincs elvégezve, hiszen ez nem mehet a hivatal és a település kárára. 
Javaslom, hogy támogassuk. 
 
Dr. Szabó Győző: Milyen napról van szó? 
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Tóthné Mustos Beatrix: Keddi napokról.  
 
Hajdu Gábor: Van mozgás, sok helyen van ilyen. Bevett szokás ez, a lényeg, hogy az itteni 
munka kárt ne szenvedjen. Mikor lesz a pályázat újra elbírálva? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Most kerül kiírásra, 1,5-2 hónapról van szó. 
 
Hajdu Gábor: Javaslom, hogy segítsük ki Hangony települést. 
 
Tóth Tamás: Ennek a menetrendje hogy zajlott le? A hangonyi önkormányzat döntött, hogy 
téged megbíznak? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ők hoztak egy határozatot. A testületük döntött. Előtte telefonon 
felhívtak, hogy vállalnám-e. Polgármester Úrral beszéltem erről akkor, testület elé akkor 
kerül, ha itt van a határozat. Nem akarok végleg oda menni, ezt hangsúlyozom, ezt nekik is 
elmondtam. 
 
Tóth Tamás: Ha el akarnál menni, mennyi idő a felmondási idő? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Azt előre közölném, közös megegyezésen alapulna. Egyébként két 
hónap a felmentési idő. 
 
Hajdu Gábor: Amikor ilyen történik, akkor azt mi már nagyon akarnánk. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Egyébként több módja van, volt már mindenféle itt a környéken. 
 
Tóth Tamás: Jobb lenne a Képviselő-testület szájíze, ha akkor megtudtuk volna ezt, amikor 
szóltak. 
 
Hajdu Gábor: Amikor nekünk volt szükségünk segítségre, akkor is úgy történt, hogy én 
felhívtam Domaháza polgármesterét és nagyon jól esett, hogy nyolc hónapig, amíg nem volt 
jegyző, helyettesítését engedélyezték. 
 
Dr. Szabó Győző: Ez csak neki gond. 
 
Tóth Tamás: Reméljük, hogy csak neki. 
 
Elekes Péter: Körjegyzőségbe nem lehetne  bevállalni? 
 
Hajdu Gábor: Sajnos nem. Közigazgatásilag határosnak kell lenni, ezt benne hagyták a 
törvényben.  
 
Tóth Tamás: Jobban járnánk körjegyzőségbe? 
 
Hajdu Gábor: Igen, állami támogatás szempontjából. 
 
Elekes Péter: Sajópüspöki, Sajónémeti és Hét hogy van? 
 
Hajdu Gábor: Az sem rendes körjegyzőség, ott a jegyző utazik. 
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Dr. Szabó Győző: Akkor ide kellene jönni ügyet intézni? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Nem, fogadónap van, csak egy hivatal van, a jegyző csak itt van, de 
ott is biztosítani kell az ügyfélfogadást. 
 
Hajdu Gábor: Kérem, hogy a testület engedélyezze, hogy jegyző heti egy alkalommal, keddi 
napokon Hangony községben helyettesítsen, úgy hogy itt nem lehet gond a munkával 
kapcsolatosan. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 5 igen, 1 tartózkodás szavazattal az 
alábbi határozatot hozta: 
 
2/2011. (I.03.) számú Határozat 

 
Tárgy: Hozzájárulás a jegyző helyettesítési közszolgálati jogviszonyához 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a köztisztviselők jogállásáról szóló 
1992. évi XXIII. tv. 21.§ (5) bekezdése alapján hozzájárul ahhoz, hogy Tóthné Mustos 
Beatrix Bánréve Község Jegyzője 2011. január 01-től heti egy napon helyettesítési feladatokat 
lásson el Hangony Község Önkormányzatánál a jegyzői állás kinevezéssel történő betöltése 
idejéig. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
 
 
Hajdu Gábor: Évával egyeztettem, a falugyűlés előtt megtartásra kerülő ülésen ő is ott lesz, 
szóltam az intézmények vezetőinek is. Jeleztem neki a problémát, ő nagyon pozitívan vette, 
szívesen végigbeszéli ezt a dolgot a testülettel. Azt mondta, hogy neki nem jeleztek a 
pedagógusok. 
 
Tóth Csabáné: Ez nem igaz. János szólt, hogy jobban figyeljenek oda. 
 
Dr. Szabó Győző: Fontos a gyermekétkeztetés, az ÁNTSZ szempontból is. Ha sós, vagy 
bármi baj van, erre a figyelmet fel kell hívni, a nyugdíjas azt mondja ízetlen. Úgy is lehetne 
persze, hogy külön venni egy adagot és pótízesítést végezni. 
 
Hajdu Gábor: Abban biztos vagyok, hogy az óvodás gyermek otthon ugyanazt eszi, mint a 
felnőtt. 
 
Dr. Szabó Győző: Egye, de mindig nem jó. Meg kellene adni a lehetőséget, hogy ismerjen 
meg más irányvonalat is, kapjon lehetőséget, az ízlésvilág szempontjából.  
 
Elekes Péter: Ahol nagyobb a konkurencia, oda is figyelnek erre. 
 
Tóth Csabáné: Kíváncsi vagyok, ha az idősek répával töltött karalábét kapnának ebédre, mit 
szólnának. Nehéz ezt szétválasztani. 
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Indítvány, javaslat nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                    jegyző  
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 
 

         Tóth Csabáné                              Tóth Tamás Gábor 
            képviselő                 képviselő 
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